



Kallade:

Datasektionens styrelse

För kännedom:

Revisorer

Utskott

Kallelse och föredragningslista för Datasektionens styrelsemöte 4 – 2019/2020

Tid: 2019-11-06, kl 16.30 – 18.00

Plats: A2011

Ärenden: § 4.1-§ 4.7

§ 1. Formalia

1. Mötets öppnande
2. Mötets behörighet
3. Mötessekreterare
4. Protokolljusterare
5. Adjungeringar
6. Föredragningslistan
7. Föregående protokoll

Bilaga:

Föredragare:

§ 2. Anmälningsärenden

1. Styrelsen
2. Utskott

Alla

§ 3. Beslut

§ 4. Diskussion

1. Information inför Lita -
2. Projektgrupp för psykisk ohälsa -

Linda Pellebergs

Linda Pellebergs

§ 5. Övriga frågor

1. Fejden -
2. Academic Work -

Jonathan Brorsson

Stefan Jonsson

Justerarnas signaturer:



§ 7. Avslutande formalia

1. Nästa möte
2. Mötets avslutande

Var vänlig meddela mig snarast om du inte har möjlighet att närvara vid sammanträdet

Linda Pellebergs
Sektionsordförande 2019/2020

Justerarnas signaturer:



Ledamöter	N/F	Kommentar
Ordförande	N	
Vice ordförande	N	
Kassör	N	
UBS	N	
SMBS	-	
ARMK	N	
Info	N	
Sexmästare	F	

N = närvarande, F = Frånvaro

Övriga närvarande

Peter Panduro

VID PROTOKOLLET

/Lina Lundström

JUSTERAS

/Jonathan Brorsson

ORDFÖRANDE

/Linda Pellebergs

Justerarnas signaturer:



§1. Formalia

- | | |
|--------------------------------|--|
| 1. Mötets öppnande | Linda Pelleberg förklarar mötet öppnat klockan 16:38. |
| | Sektionsstyrelsen beslutar att |
| 2. Mötets behörighet | finna mötet behörigt. |
| 3. Mötessekreterare | Lina Lundström utses till mötessekreterare |
| 4. Protokolljusterare | Jonathan Brorsson utses att tillsammans med ordförande justera dagens protokoll. |
| 5. Adjungeringar | adjungera in samtliga personer i övrigt närvarande-listan med närvaro-, yttrande-, och förslagsrätt, dock ej rösträtt. |
| 6. Fastställande av dagordning | godkänna föredragningslistan. |
| 7. Föregående protokoll | |

Justerarnas signaturer:



§ 2. Anmälningsärenden

1. Styrelsen

1. Ordförande Möte angående förråd.
2. Vice ordförande Bokat STUK 21/1 för fultsittning. Ordfrad. Kontaktat STUK angående finsittning
3. Kassör Fakturor och hjälpt D6
4. UBS Årets lärare är nu avklarat.
Programrådsrepresentater ska utbildas.
5. SMBS
6. ARMK Möten med AW.
7. Info Fixat evenemang och poster till LITA.
Informationsmail, designat om mailet. Inte riktigt klar.
8. Sexmästare

2. Utskott

1. DDOS Pluggstuga. Inställt företagsevent med Arctic Group. Spelkväll ikväll.
2. Mätfel
3. SLURP
4. DNB
5. STV
6. XP-EI

§ 3. Beslut

Justerarnas signaturer:



§ 4. Diskussion

1. Information inför Lita

Föredragare: Linda Pellebergs

Bilaga: -

Lita är nästa vecka. Hur ser allt ut?

STUK behöver ha vilken buffé som ska beställas. Svensk Buffé med pannacotta. Kontakta SNS angående marknadsföring. Uppställning 17:00.

Dryckesbiljetter? Biljetter vid dörren och hos företag.

Halvcirkel med lite i mitten.

Scen Upplägg Vissa företag håller i presentationer

Priser? Ipad och LTU-merch

Sponsra inlägget.

2. Projektgrupp för psykisk ohälsa

Föredragare: Linda Pellebergs

Bilaga: -

Kåren sätter ihop en projektgrupp för att motverka psykisk ohälsa, två från styret ska vara med.

Jonathan Brorsson och Linda Pellerbergs

§ 5. Övriga frågor

1. Fejden

Föredragare: Jonathan Brorsson

Bilaga:-

2. Academic Work

Föredragare: Stefan Jonsson

Bilaga:-

Evenemang åt AW Alcatrazh. På campus först, sen kör de till alcatraz. Prison Island hela kvällen.

Battle of Boards, hela styren får inte plats. Vi kommer därav inte kunna vara med hela styret, vi känner inte att det är lockande.

Justerarnas signaturer:



§7. Avslutande formalia

1. Nästa möte

Kallelse skickas ut närmare inpå.

2. Mötets avslutande

Ordförande förklarar mötet avslutat
klockan 17:05

Justerarnas signaturer: